

## **Protokoll fra styremøte i Namsenvassdraget Elveierlag**

**2/3 2023 kl. 17.00, Namsengata 4 Overhalla.**



**Til stede: Ola Seem (møteleder), Peder Duun (2.vara), Trond Petter Ristad, Odd Erling Hasfjord, Ane Moe, Ole Morten Heir (1. vara), Kim Werner Thorsen og Niklas Högsted,**  
(referent).

### **Sakliste:**

**Sak 9-23: Godkjenning av innkalling og sakliste.**

Vedtak: godkjent.

**Sak 10-23: Godkjenning av referat fra styremøte i NE 17.1.2023.**

Vedtak: Godkjent.

**Sak 11-23: Oppdatering av driftsplan samt hva DL gjort siden forrige styremøte og plana frem over**

Niklas orienterer om driftsplanen og arbeidet som er gjennomført siden forrige styremøte samt planen frem over.

Ola orienterer om dialogen med oppsynet samt om opplegg for "villaksens dag".

Vedtak: DL får i oppgave å publisere SALCUL rapporten på nettsiden under møter i driftsplanen. DL får i oppgave å sende ut forespørsel i neste nyhetsbrev om noen rettighetshaver ønsker at stille vald til disposisjon for Camp Villaks. SL undersøker videre ang. Oppsyn og lager en skis til styret over opplegg for oppsynet.

**Sak 12-23: Oppsummering av sonemøter**

Til orientering

Vedtak: DL får i oppgave å se på alternative måter at for at gjennomføre valgmøter.

**Sak 13-23: RS/Årsmøte**

Vedtak: Dato 20 april, DL får i oppgave å finne passelig møtelokale. DL får i oppgave at svare vedkommende som har sendt inn innkommende saker til RS.

Peder orienterer om innkommende sak som ikke er sendt inn til DL og som ikke blitt sendt ut med sakspapirene innfor styremøtet.

#### **Sak 14-23: Økonomi**

Odd Erling orienterer om lagets økonomi.

Vedtak: DL får i oppgave at finne en bedre og tydeligere måte at presentere tall på RS. DL får i oppgave at skrive nye kontrakt til dem som jobber med laksetrappene i Sanddøla. DL og regnskapsfører får i oppgave å ferdigstille regnskapet og budsjett senest 15 mars. SL etterspør likviditetsbudsjett på hvert styremøte fra nå av.

#### **Sak 15-23: Ny andelshaver i Nordelva**

Til orientering.

Vedtak: Styret endrer andelene i Nordelva etter de papir som er sendt inn og videresender papirene til styret i Nordelva som får ta saken videre.

#### **Sak 16-23: Gjennomgang av vedtekter**

Til orientering.

#### **Sak 17-23 Eventuelt**

Dato for neste styremøte.

Vedtak: 3 mai.

Admin på ny laksebørs.

Vedtak: Styreleder og Daglig leder

Møte slutt: 21:50.